
Latitude 14.54 - Martinique - Vauclin

From 295.0 € / night - 4 bedroom(s) - 4 bathroom(s)



Galerie photos / Photo gallery



Votre location / Your rental

Grand villa moderne avec vue mer.


La villa est construire de plein-pied et elle se compose de deux parties : la maison principale (3 chambres) et le bungalow
d'invités (1 chambre) 

Elle est située sur la côte Atlantique de la Martinique, à la Pointe-Faula, spot de kitesurf incontournable de l'île. 

Sa piscine, sa vue mer, ses grands espaces de vie extérieurs et intérieurs vous dépayseront. 

Il vous faudra marcher seulement 10 min pour vous rendre à la plage de la Pointe-Faula, baignade possible en famille +
activités nautiques.

Cette magnifique propriété de standing s’ouvre sur une pièce baignée de lumière. Grâce aux grandes baies vitrées, vous
gardez l’œil sur la piscine tout en profitant de la vue sur l’océan Atlantique. Dans un style résolument contemporain, cette
magnifique pièce à vivre a été décorée avec soin. Elle se compose d’un espace salon avec TV écran plat ainsi que d’une
belle cuisine moderne entièrement équipée.


Large modern villa with sea view.


The villa is built on one level and consists of two parts: the main house (3 bedrooms) and the guest bungalow (1 bedroom). 

It is located on the Atlantic coast of Martinique, at Pointe-Faula, the island's unmissable kitesurfing spot. 

Its swimming pool, its sea view, its large outdoor and indoor living spaces will give you a change of scenery. 

You will have to walk only 10 min to get to the Pointe-Faula beach, swimming possible with your family + nautical activities.

This magnificent luxury property opens onto a room bathed in light. Thanks to the large bay windows, you keep an eye on
the pool while enjoying the view of the Atlantic Ocean. In a resolutely contemporary style, this magnificent living room has
been decorated with care. It consists of a lounge area with flat-screen TV and a beautiful, modern and fully equipped
kitchen.



Caractéristiques / Features

 168 m2 /  8 traveler(s) /  4 bedroom(s) /  4 bathroom(s)

Equipements / Equipment

 Filter coffee maker  Air conditioner  Safe  Iron

 Oven  Dishwasher  Household linen  Crib

 Washing machine  Espresso machine  Microwave  Hair dryer

 TV  Wifi  Swimming pool  Vacuum cleaner  BBQ charcoal  Blender  Kettle  Baby chair  Lounge chairs  Freezer  Smoke detectors  Ice maker  Outdoor shower  Sound system  Outdoor dining area  Toaster  Garden  Single-story accommodation Outdoor furniture  Mosquito net  Free on-site parking  Petanque  Towels  Dining table  Wine glasses  Sea view  Barbecue  Parking



Localisation



Séphora

+596 596 10 60 55
martinique@villaveo.com


